	2025-26 S1 Door-knocking Application 2025-26 年度 中一叩門申請	1
Application Form	Download Here	
申請表格	在此 <u>下載</u>	
Application Fee: 申請費用	HK\$60 (non-refundable, whether the application is successful or not)	
	港幣六十元正(無論申請成功與否,報名費概不發還。)	
Supporting Documents 所需文件	Applicants are to submit the following documents in person:	
	申請者須親身遞交下列文件:	
	1. Completed application form 填妥申請表格	
	2. Copy of HKID card / Passport 身份證明文件副本	
	. Copy of report cards of Primary 4, 5 and 6 小四、小五及小六成績表副本	
	4. One piece of Primary 6 teacher-marked Englopiece of Primary 6 teacher-marked Chinese c	
	經老師批改的小六中文及英文作文各一份	
	5. Copies of certificates, awards and proof of exservices (Primary 4, 5 and 6) (if any)	xtra-curricular activities/
	小四、小五及小六證書、獎狀及參與課外 有)	活動 / 服務的證明 (如
	6. Copy of Admission Slip 中一派位證副本	
Application Procedures 申請程序	Dates: 8 July 2025 (9:00 am – 4:00 pm)	
	日期: 2025年7月8日 (9:00 am – 4:00 pm)	
	After preliminary screening by the Admissions Officer, selected applicants will be arranged to attend an interview <u>immediately</u> after the submission of application.	
	經本校招生主任初步甄選後,將即場為申請者安排入學面試。	
Release of Results 取錄公佈	Applicants on the admission/waiting list will be notified via email on the afternoon of 9 July (Wednesday). Waiting list places will be confirmed via phone call after 5:00 pm on 10 July (Thursday).	
	Admitted applicants are required to complete the registration process on 10 and 11 July.	
	屬於入學/候補名單的申請者將於 7 月 9 日(星期三)下午收到電子郵件通知。候補名單的名額將於 7 月 10 日(星期四)下午 5:00 後通過電話確認。	
	獲錄取的申請者須於7月10日和11日完成註冊手續。	
Admission Criteria	<u>Criteria 準則</u>	Weighting 比重
and Weighting 收生準則及比重	1. Academic results 學業成績	40%

	2. Achievements in extra-curricular activities and services 課外活動及服務	30%
	3. Interview performance 面試表現 4. Conduct grade B or above 操行等第獲 B 級或以上	30%
School Fee, Scholarship and Fee Remission 學費、獎學金及 學費減免	The current annual school fees for S1 are as follows: HKD 23,476 for local students and HKD 99,148 for non-local students. These fees are payable in 10 installments and are subject to revision for the 2025-26 school year, pending approval from the Education Bureau. 本年度中一的全年學費如下: 本地學生為港幣 23,476 元,非本地學生為港幣 99,148 元。學費分十期繳交,並或會於 2025-26 學年獲教育局批核而作調整。	
	Admitted students can apply for scholarships and the fee remission scheme. For details, visit the school website.	
	本校設有獎學金及學費減免計劃供學生申請。計劃之詳 校網頁。	情,請閱覽本